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Forslag 2 - indsendt 25 Feb 2024 af Mikkel Borch-Jensen, S. Stubsvej 42: 

Bekæmpelse af Engbrandbær – permanent ordning 

Engbrandbær er et stigende problem. Det spreder sig voldsomt og hvis vi ikke får det holdt 

nede vil vi få endnu større problemer med Engbrandbær. 

Engbrandbær er giftig men da det ikke er en invasiv plante vil kommunen ikke bekæmpe 

den. 

På generalforsamling i 2023 besluttet at der afsættes 10.000 kr til bekæmpelse af 

Engbrandbær på grundejerforeningens område samt ikke mindst området hvor køerne går 

(det var gældende for 2023). 

Det foreslås nu at bestyrelsen generelt får mandat til at bruge op til 10.000 kr/år på 

bekæmpelse af Engbrandbær på grundejerforeningens område samt de tilstødende områder 

(ikke mindst området hvor køerne går). 


